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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 1/2008  w dniu 24.01.2008r          

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 19.00  
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny  

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecny  

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny  

5. Andrzej Zając 
 

Obecny  

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny  

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny  

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny  

      9. Jerzy Piasecki                             Obecny  

     10. Andrzej Bielecki                            Obecny  
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

   

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
 

1. Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju – Radosław Kubisz  
2. Kierownik Wydziału Organizacyjnego – Pani Elżbieta Gaertner 
3. Dyrektor Szpitala – Grzegorz Hoffmann  
4. Prasa – Głos Wągrowiecki – Pan Kutka 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1.   Przygotowanie i przyjęcie planu pracy komisji na 2008 rok 
 
1.2.   Analiza materiałów na sesję 

 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący komisji po sprawdzeniu obecności powitał przybyłych na komisję 
Radnych i gości. Przegłosował protokół z poprzedniego posiedzenia komisji w m – cu 
grudniu 2007. Przewodniczący komisji udzielił głosu dyrektorowi szpitala, który przedstawił 
informację o działaniach podjętych przez dyrektorów szpitali powiatowych województwa 
wielkopolskiego zmierzających do zwiększenia wartości punktu, według którego obliczane są 
procedury medyczne i tak:     
a) dla oddziałów szpitalnych oraz dla opieki długoterminowej z 12 zł na 13 zł za 1 punkt   
b) zwiększenie stawek dobowych dla Izby Przyjęć i dobokaretek, 
c) zwiększenie stawek na świadczenia usług w ramach pomocy wieczorowo – nocnej i 
świątecznej w ramach POZ z 18 zł na 21 zł    
1. Pan Grzegorz Hoffmann Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu przedstawił 
szczegółowo żądania płacowe 4 organizacji związkowych działających na terenie ZOZ. 
Cztery związki zawodowe zgłosiły roszczenia dotyczące podwyżki płac, dyrektor 
odpowiedział, że przekracza to możliwości finansowe szpitala. Kontrakty podpisane są do 
końca kwietnia 2008r. 8 lekarzy podpisało umowę kontraktową ( stawka dyżurowa 50 zł/ 
godz. ), 7 lekarzy nie przeszło na kontrakt. 
2. Poinformował o działaniach podjętych w celu ograniczenia skutków akcji protestacyjnej 
pielęgniarek i położnych polegających na złożeniu przez tą grupę na dzień 21. 01. 2008r. 
urlopów na żądanie.   
Pielęgniarki  po przepracowanej nocce zostały do godz. 10.00. Pracownicy administracyjni, 
rehabilitanci zostali skierowani do pomocy na oddziałach szpitalnych.  
3. Przedstawił średnie wynagrodzenia brutto pielęgniarek i położnych w rozbiciu na 
poszczególne oddziały. (Kopia w załączeniu)  
4. Dyrektor udzielał odpowiedzi na pytania członków komisji.   
- Pani Elżbieta Gaertner omówiła uchwałę dotyczącą przyjęcia zadania administracyjnego – 
udzieliła informacji na temat tematów programów wdrażanych w województwie 
wielkopolskim. Koszty funkcjonowania pokrywane są przez WRPO przesz okres 2 lat. 
Pracowało będzie 2 pracowników. Lokal będzie mieścił się w budynku Starostwa. Umowy 
pracowników na czas określony. Wszyscy członkowie głosowali za przyjęciem tej uchwały.  
- Pan Radosław Kubisz omówił uchwałę dotyczącą Priorytetu XI. Działanie 9.5 dotyczącą 
oddolnych inicjatyw edukacyjnych na obszarach wiejskich „Multimedialne Centrum 
Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży Gimnazjalnej w Powiecie Wągrowieckim”.  
Miasto Wągrowiec też wpisuje się do tego programu gdyż dotyczy to miasto do 25 tyś 
mieszkańców. Zatrudnionych będzie 3 pracowników którzy przeszkolą 45 nauczycieli z 
Gimnazjum. Specjaliści będą doradzać Gimnazjalistom jaką szkołę mają wybrać. Koszty tego 
przedsięwzięcia  pokrywa w 100% Wojewódzki Urząd Pracy. Jest to program pilatożowy, 
wpłynęło 70 wniosków. Nauczycieli do tego programu podaje dyrektor szko ły.   
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Radny Jerzy Springer zapytał dlaczego ten program wprowadza się tak późno – Pan Kubisz 
odpowiedział, że wcześniej nie było na ten cel środków finansowych. Za przyjęciem tej 
uchwały głosowali wszyscy członkowie komisji.  
- Komisja wytypowała do Komisji Spraw Rozwoju Lokalnego Radnego Sławomira 
Maciaszek.  
- do komisji konkursowej dotyczącej zlecenia zadań organizacjom pozarządowym Radnego 
Grzegorza Owczarzak   
- do komisji udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach Radnego Andrzeja Wieczorek   
Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2007 rok przedstawił Starosta Michał 
Piechocki.  
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy członkowie komisji.  
Radny Józef Sulikowski przypomniał, by budżet powiatu był podawany  Radnym w formie 
zadaniowym. Odpowiedzi udzielił Starosta Powiatu: w formie zadaniowej budżet ujęty będzie 
w Kurierze Powiatowym. Rozliczenie subwencji oświatowej w 2008 roku poinformował 
Starosta, zależeć będzie od podwyżek nauczycielskich. Stan subwencji oświatowej na 2008 
rok będzie znany po korekcie MEN.   
Przewodniczący komisji poinformował, że stan zadań i przygotowań inwestycyjnych będzie 
omówiony przez komisję w m- cu maju 2008.  
- Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy Komisji na 2008 rok, który został przyjęty 
przez członków komisji.  
 
 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
 

4.1  Zapytania  
 
 
 

 
4.2  Opinie 
 
 
 

      4.3  Stanowiska 
 
        

 
 
4.4  Wnioski   

               
              

 

  ___________________________                                   _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                     Przewodniczący Komisji   
 

 


